
Referat af ordinær Generalforsamling i Ibsgårdens Ladelaug, S kvej 4 

Generalforsamlingen blev a oldt torsdag d. 21. marts 2024, Ibsgården 158. Tilstede: Peter og Hanne (182), 
Kim (158), Jørgen (176), Conni (202), (Thomas (196), Ejvind (198) og Kirsten (154) (sidstnævnte referent) 
 
Generalforsamlingen blev gennemført i henhold l den dligere fremsendte dagsorden. 
1. Valg af dirigent og stemmetællere  
Conni blev valgt som dirigent og stemmetæller. Conni konstaterede at generalforsamlingen jf. vedtægterne 
var lovligt indkaldt med mindst en måneds varsel (14. februar) og med afvikling inden udgangen af marts 
måned. 
2. Bestyrelsens beretning  
Peter aflagde beretning (vedhæ et). Beretningen blev godkendt med applaus for den store indsats, der er 
lagt i at få ladeløsningen på plads.  
3. Fremlæggelse af regnskab l godkendelse  
Jørgen fremlagde regnskabet jf. det dligere fremsendte. Regnskabet blev godkendt. 
4. Indkomne forslag  
Der var ikke indkommet nogen forslag  
5. Forslag l budget  
Jørgen fremlagde budget for 2024-25. I forhold l det dligere fremsendte budget er der lføjet en udgi  i 
2024 på 500 kr. l retablering af hæk ved fly et elskab. 
6. Betaling for strøm lslutning (ampereomkostning)  
Bestyrelsen foreslog, at det for de resterende husstande der endnu ikke har valgt strøm lslutning, skal koste 
3500 kr. pr. husstand at blive koblet på. Beløbet er foreslået gældende for det kommende år. Forslaget blev 
vedtaget. 
7. Indskud for indmeldelse i Lauget  
Ikke aktuelt  
8. Forslag om forøgelse af installerede ampere  
Ikke aktuelt 
 9. Fordeling af indkomne nye indskud  
Ikke aktuelt  
10. Valg af formand for bestyrelsen i lige årstal  
Peter Lindkvist blev genvalgt som formand  
11. Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer i ulige årstal  
Ikke relevant 
12. Valg af suppleant  
Kim Schrøder blev genvalgt som suppleant. 
13. Valg af intern revisor  
Henrik Wissing blev genvalgt som revisor 
14. Eventuelt 
Der blev spurgt ind l løsningerne på de andre s kveje. På s kvej 3 er Drivee-løsning etableret og i gang fra 
november med 7-8 ak ve ladebokse pt. På s kvej 2 er etableret ladelaug og der igangsæ es Drivee-løsning 
med mulighed for ladning af 10-11 biler. På s kvej 1 har man undersøgt en løsning, hvor der skulle graves 
kabler l hver husstand. Det blev dog for dyrt og der er ikke umiddelbart noget alterna v i sigte.  
Der blev desuden rejst en overvejelse om, hvorvidt vi har været for hur gt ude i forhold l at vælge Drivee 
som udbyder, da bl.a Clever nu er ude med ny abonnementsløsning i samarbejde med FDM. Fra 
bestyrelsens side blev forklaret at denne type løsning har været undersøgt. Det blev dog vurderet, at det 
ville blive en dyrere løsning i forhold l det kørselsbehov, de fleste husstande på s kvejen har. Det blev 
endnu en gang understreget, at vi ikke er bundet l Drivee, men som samlet s kvej kan vælge at ski e 
udbyder, hvis vi ønsker det, da vi selv ejer infrastrukturen. 


